
De CDA fractie heeft  een aantal  vragen aan het college. 

 

Nieuwe zebrapad/oversteek dorpstraat Riel; 

Is het bij het college bekend dat bij de nieuwe oversteek/zebra aan de Dorpstraat de wegversmalling 

dusdanig is uitgevoerd dat het autoverkeer over de fiets(suggestie)strook moet rijden? 

Is het college het met ons eens dat dit een onveilige situatie oplevert. 

Waarom is hier geen “normaal” zebrapad aangelegd? 

Heeft de gemeente Goirle een aansprakelijkheidsverzekering voor het geval hier ongelukken 

gebeuren? 

Is het college bereid om deze versmalling weg te halen en een “normaal veilig” zebrapad aan te 

leggen?  

 

Met vriendelijke groet, 

 

CDA Goirle Riel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


